

# NordArt 2018

www.nordart.de



任戎

**Ren Rong**

China/Deutschland/China/Germany

Geboren 1960 in Nanjing, China. 1982–1986 Studium an der Kunstakademie Nanjing. 1989–1992 Studium der Freien Malerei an der Kunstakademie Münster und an der Kunstakademie Düsseldorf, Meisterschüler von Prof. Fritz Schwegler. 1993 Jahresstipendium des Kultusministeriums Schleswig-Holstein. 1994 Weilburger Förderpreis für Kunst. 1995 Gründung des "Ren Rong Art Space" in Songzhuang, Peking. 1996 Auftrag des Kunstmuseums Bonn für eine für eine Ausstellungstournee: "China! Contemporary Art". 2013 Gründung "Kunstraum Villa Friede" in Bonn. Zahlreiche Ausstellungen weltweit u.a.: Kunsthalle Koblenz; Haus der Kunst der Stadt Brünn, Tschechische Republik; Art Today Museum, Peking; Städtische Kunstsammlung Limburg; Juming Museum, Taipeh; Providence Universitäts-Kunstzentrum, Hsingchu, Taiwan; Art Beatus, Hongkong; Hexiangning Kunstmuseum, Shenzhen; Kunstmuseum Bayreuth; Nanijing Kunstgalerie, Singapur. Lebt und arbeitet in Bonn und Peking.

Born in 1960 in Nanjing, China. 1982–1986 Studied at the Art Academy Nanjing. 1989–1992 Studied Creative Painting at the Art Academy Münster and the Art Academy Düsseldorf, Germany, master student under Prof. Fritz Schwegler. 1993 Annual scholarship of the Ministry of Education Schleswig-Holstein, Germany. 1994 Weilburg promotional prize for art. 1995 foundation of "Ren Rong Art Space" in Songzhuang, Beijing. 1996 assignment by the Kunstmuseum Bonn for an exhibition tour: "China! Contemporary Art". 2013 foundation of the "Kunstraum Villa Friede" in Bonn, Germany. Numerous exhibitions worldwide, including: Kunsthalle Koblenz, Germany; House of Art of the City of Brno, Czech Republic; Art Today Museum, Beijing; Municipal Art Collection Limburg, Germany; Juming Museum, Taipei; Providence University Art Center, Hsingchu, Art Beatus, Hong Kong; Hexiangning Art Museum, Shenzhen; Art Museum Bayreuth, Germany; Nanijing Art Gallery, Singapore. Lives and works in Bonn and Beijing.



Aus der Serie "Genesis", 2015, Stahl, 16-teilig, Höhe 280 cm  
From the series "Genesis", 2015, steel, 16 parts, height 280 cm